

- What are the placement tests? 摸底分级考试是什么?
- Who needs to complete the tests? 谁需要参加摸底分级考试?
- How do I apply for accommodations or services prior to taking my placement tests? 在参加考试前，如何申请特殊协调或辅助服务?
- How do I complete the tests? 如何完成考试?
- When must I complete the tests? 考试必须在何时完成?
- Do I need to prepare for the tests? 考试需要提前准备吗?
- Details and sample questions 考试细节和样题
 - English placement test (including sample questions) 英语摸底分级考试（以及样题）
 - Math placement test (including sample questions) 数学摸底分级考试（以及样题）
 - World language placement test 世界语言分级考试
- Can I take the tests more than once? 可以重考吗?
- What if I have a problem when I take the tests? 考试出现故障该怎么办?
- Information about cheating and academic integrity 学术诚信与作弊的相关规定
- When and how do I get my results? 成绩的发布时间和获取方式

WHAT ARE THE PLACEMENT TESTS? 摸底分级考试是什么?

The placement tests determine your individual preparation in a subject area (Math, English, World Language).

The placement tests serve a different purpose than standardized exams and tests in school. Accurate results are important, as they will be used to select appropriate courses based on the skills you bring to college. As you complete your tests, do your best independent work but do not stress about the outcome of the test. You cannot fail the placement tests and the results have no impact on your admission to Rutgers.

摸底分级考试决定了您个人在某个学科领域（数学、英语、世界语言）上的掌握程度。分级考试和学校的标准化考试和测验相比，目的明显不同。因为学校将参照这一结果来为您安排合适的课程，所以考试结果的准确性特别重要。请尽自己最大努力，独立完成考试，同时不要对考试结果感到压力。该考试不会出现“不及格”的情况，您在测验中取得的成绩也不会对您罗格斯大学的录取结果有影响。

WHO NEEDS TO COMPLETE THE TESTS? 谁需要参加分级考试?

First-Year students: First-year students must complete their required placement tests within 30 days of accepting Rutgers' offer of admission and prior to signing up for their Academic Planning & Advising program. Click [here](#) for information on exemptions from the placement tests.

Transfer/Continuing Students: Transfer/continuing students should only complete placement tests if advised to do so by a Rutgers University advisor, or if indicated on their transfer summary/credit evaluation.

大一新生：大一新生必须在接受罗格斯大学录取的 30 日内完成摸底分级考试，在此之后即可注册学术规划和咨询项目。点击[此处](#)获取免考分级考试的相关信息。

转校生/续读学生：只有当罗格斯大学的导师/顾问建议参加考试，或是该学生的成绩单和学分报告表明须考试时，该学生才需要参加。

HOW DO I APPLY FOR ACCOMMODATIONS OR SERVICES PRIOR TO TESTING? 在参加考试前，如何申请特殊协调或辅助服务？

Students who wish to receive testing accommodations (e.g. extra time, reader, scribe), must register with the Office of Disability Services and receive approval for accommodations *before* testing. Please visit this [link](#) to apply for services. DO NOT TAKE ANY PLACEMENT TESTS IF YOUR ACCOMMODATIONS PROCESS IS NOT YET COMPLETE.

希望获得考试相关的协调服务（如：延长考试时间，播报题目，代填写）的同学，请在考试前向学校残障服务处登记。请查看[此链接](#)来提交申请。在您的申请处理完之前，请不要参加任何分级考试。

HOW DO I COMPLETE THE TESTS? 如何完成考试？

The English and Math tests are administered online and must be completed from home or in a quiet environment with a strong, reliable internet connection. Click [here](#) to take the tests.

Most of the World Language tests are also online, but some languages require an in-person test. Click [here](#) for more information about World Language tests.

You must use a laptop or desktop computer to complete your tests — mobile devices cannot not be used to complete testing. A strong, reliable, wired internet connection is preferred, but you may use a strong, reliable wireless connection as well.

Follow these steps in order to complete your tests:

- 1) Confirm your Rutgers status and pay the fee at this [link](#).
- 2) Activate your NetID at this [link](#).
- 3) After your netID is fully activated (may take 48 hours), go to my.rutgers.edu to view your requirements on the myRutgers dashboard, including placement test information specific to your school of enrollment.

Click [here](#) for the Math and English tests

Click [here](#) for more information about the world language tests

英语和数学考试是在网上进行的，请务必在网络连接高速且稳定的家里/安静场所参加考试。[点此](#)即可参加考试。

世界上大多数语言的考试都可网上进行，但有些语种需要进行当面考试。[点此](#)获取关于世界语言考试的更多信息。

考试必须在笔记本电脑或台式电脑上进行，其他移动设备并不适用。我们建议学生使用高速、稳定的有线网络参与考试，同等条件的无线网络也可使用。

以下为完成考试的几个步骤：

- 1) 确认您将入学罗格斯，并[点此链接](#)缴纳入学定金。
- 2) 通过[此链接](#)激活您的 NetID
- 3) 当您的 NetID 已被成功激活（过程所需 48 小时），请登录 my.rutgers.edu 来查看 myRutgers 面板上显示的要求，包括与您录取专业有关的分级考试的内容。

[点此](#)参加数学和英语分级考试

[点此](#)了解关于世界语言考试的更多信息

WHEN MUST I COMPLETE THE TESTS? 考试必须在何时完成?

All students must take their required placement tests within 30 days of enrollment (or earlier).

Students must complete all required tests to attend an Academic Planning & Advising program and submit their course requests.

You may do all required tests consecutively, or you may take a break between subjects. *Once you begin a test, you must complete that subject within the allotted time; you cannot pause the test.* If you finish any section early, you may go back to review your answers, or you may submit your answers and move to the next section. Once the end of the allotted time for a section is reached, the answers you selected will be auto-submitted, and you should move to the next section.

Once you submit your first placement test, you must complete the remaining subjects within 72 hours.

所有学生必须在接受罗格斯录取结果 30 天内（或更早）完成要求的摸底分级考试。学生必须完成所有科目的分级考试，才能参加学术规划与咨询项目，并提交选课申请。

您可以连续完成所有科目的考试，也可以分开科目完成。然而，一旦您考试开始，您必须在指定时间内提交答案，考试中途不可暂停。如果您在任一环节提前完成了该段的试题，您可以往前检查您的答案，或是提交答案并前往下一环节。如果该环节的填写时间已到，则所有答案将被自动提交，您自动进入下一环节。

如果您完成并提交了其中一科的摸底分级考试的答案，则在接下来的 72 小时内，您必须完成其余科目的考试。

DO I NEED TO PREPARE FOR THE TESTS? 考试需要提前准备吗?

We recommend that you familiarize yourself with the format of each test by reviewing the sample questions linked in the next section.

Because these tests are used to register you for appropriate courses, we encourage you to do simply do your best work at the level that is typically comfortable for you.

We want your time at Rutgers to be successful and accurate placement will enable that. Preparing too much for these tests may result in an incorrect placement.

我们建议您通过样题来熟悉考试形式（样题见下一章）。由于考试结果将被用于为您安排合适（难度）的课程，我们的建议就是请拿出自己最好，最真实的水平，来回答所有你能答出来的问题即可。

DETAILS AND SAMPLE QUESTIONS 考试细节和样题

- **ENGLISH PLACEMENT TEST 英语摸底分级考试**

REQUIRED FOR ALL INCOMING FIRST-YEAR STUDENTS, unless [exempt](#). All students will also complete an in-class writing sample in the first week of the semester to confirm the placement test results.

The English test consists of four sections:

- a short language questionnaire (5 minutes)
- an essay (20 minutes)
- reading comprehension (35 minutes)
- sentence sense (30 minutes)

Total allotted time: 90 minutes (1.5 hours). This can change if you have accommodations.

Click here for sample questions. Click [here](#) to take the English test.

英语摸底分级考试适用于几乎所有大一新生（符合[这些条件](#)可免考）。另外所有学生必须在开学第一周内当堂完成一份写作范本（writing sample）用于确认分级考试的结果。

英语考试包含以下四个环节：

- 一篇简短的语言问卷（5 分钟）
- 一篇短文（20 分钟）
- 阅读理解（35 分钟）
- 语法和完形填空（30 分钟）

考试时间总计 90 分钟（1.5 小时）。如果您申请了特殊辅助服务，考试时间将有变化。

点此查看样题。[点此](#)参加英语分级考试。

- **MATH PLACEMENT TEST 数学分级考试**

REQUIRED FOR ALL INCOMING FIRST-YEAR STUDENTS, unless [exempt](#). This is a preliminary test tool. If this test is unable to determine your exact level, you may be required to come to campus to take the [RTS](#) test. Additionally, during the second week of the semester, students registered in Precalculus and Calculus will also complete the in-person [RU Ready](#) test to finalize their placement.

The Math test consists of three multiple-choice sections covering topics in:

- Computation (30 minutes)
- Algebra (30 minutes)
- Precalculus (60 minutes)

Total allocated time: 2 hours. This can change if you have accommodations.

Click here for sample questions and an answer key. Click [here](#) to take the Math test.

以下考试内容适用于所有大一新生（符合[这些条件](#)可免考）。这是一个初步的检测。如果该测验无法反映您的实际水平，您可能被要求到校内参加 [RTS](#) 考试。此外，在开学的第二周，如果学生注册了微积分课或是微积分的学前课程，则该学生也将当堂参加 [RU Ready](#) 考试来确认完善测试结果。

数学考试包含以下三种内容，所有题目皆为选择题。

- 计算（30 分钟）
- 代数（30 分钟）
- 微积分学前内容（60 分）

考试时间总计 2 小时。如果您申请了特殊辅助服务，考试时间将有变化。

点此查看样题及答案。[点此](#)参加数学摸底分级考试。

- **WORLD LANGUAGE PLACEMENT TEST 世界语言分级考试**

REQUIRED FOR:

- ALL School of Arts and Sciences students (including Honors Program & Honors College students)
 - International students who plan to study their first language (other than English) at Rutgers are required to take a placement test in that language
- Students in the Honors College through the Rutgers Business School or the School of Arts and Sciences

- Students in any of the following other schools **intending to continue studying** a World Language at Rutgers: Rutgers Business School, School of Engineering, School of Environmental and Biological Sciences, Ernest Mario School of Pharmacy, Mason Gross School of the Arts, School of Nursing.

Note: You should only test in a language with which you have experience. Students planning to start studying a new World Language at Rutgers should NOT take the test in that language!

The World Language test format, and time requirement, varies by language. Some World Language tests can be completed online while others are only offered in-person. For a list of World Language placement tests and formats, please visit the World Language Testing [page](#).

该考试适用于：

- 所有文理学院的学生（包含荣誉项目和荣誉学院学生）
 - 所有打算在罗格斯大学学习母语（不含英语）的学生都需参加该语言的分级考试。
 - 所有隶属于荣誉学院的商学院和文理学院学生
 - 属于下列学院，且打算在罗格斯大学继续学习一种世界语言的学生：罗格斯商学院，工程学院，环境与生物科学学院，药学院（Ernest Mario School of Pharmacy），艺术学院（Mason Gross School of the Arts），护理学院。

注：您在进行语言考试时应只选取您正规学习过的语言。如果您打算在罗格斯大学从头学习一门新的世界语言，则不需要参加该语种的考试！

CAN I TAKE THE TESTS MORE THAN ONCE? 可以重复参加摸底分级考试吗？

No, placement tests can only be taken once, so be sure that you are feeling well and that you have a strong, secure, and reliable internet connection when taking your tests.

You must complete each placement test in one sitting. This means you cannot save your work and come back to complete it later. Once you start one of the subjects, you must complete all sections of that subject.

不可以。分级考试只许参加一次，所以在考试前请确认您处于最佳状态，且您有高速稳定的互联网连接。

所有科目的考试必须一次考完。这意味着您不能在中途保存离开，然后再返回考试。一旦您开始了一门科目的考试，则您必须完成该科目考试的所有内容。

WHAT IF I HAVE A PROBLEM WHEN I TAKE THE TESTS? 考试过程中出现技术故障该怎么办？

If you experience technical issues while completing your tests, don't panic. Please contact us at testingandplacement@rutgers.edu. Include your full name, netID, and RUID number in your message. We will extend your testing deadlines as appropriate if you run into technical difficulties.

如果您在考试过程中出现技术问题，请不要紧张。请通过 testingandplacement@rutgers.edu 告诉我们，在邮件中请注明自己的全名，netID 和 RUID。如果考试出现技术故障，我们会适当延长您的考试时间。

INFORMATION ABOUT CHEATING AND ACADEMIC INTEGRITY 作弊与学术诚信的相关规定

You must take your placement tests on your own and your answers must be based on your own accumulated knowledge and skill in that subject. Cheating on the placement tests is a violation of the University's policy on [Academic Integrity](#) and may result in disciplinary action as [noted here](#). Cheating includes the use of any outside or reference materials including calculators, books, dictionaries, data or internet searches, or outside assistance of any kind.

These tests are evaluating your preparedness in these subjects. An incorrect placement may result in a lower GPA, repeated coursework, and a delay in your graduation. Do **YOUR** best work so that you are placed in the appropriate courses for your knowledge of that subject.

Books, calculators, cell phones, reference materials, or assistance of any kind is not permitted while testing. Scratch paper is permitted and must be discarded after you complete your tests. All placement test materials are the property of Rutgers University and cannot be copied or shared.

您必须自己独立参加考试，所填写的答案必须是基于您对该科目所积累的认知和技巧。在分级考试中作弊是违反罗格斯大学[学术诚信](#)校规的行为，一旦发现将面临[纪律处罚](#)。作弊行为包含：使用考试外的参考资料和工具，如计算器，书籍，词典，数据或网上搜索，或者外界辅助等。

这几项考试是在检测您对这些科目的准备情况。如果分级考试结果不准确，则会造成不良影响，如：在今后的课程中获得较低的 GPA，课业内容重复，或导致延迟毕业。请尽**您自己**最大的努力来完成考试吧！

考试不允许使用书籍、计算器、手机、参考资料，或任何形式的外部辅助。考试允许使用草稿纸，但在考试结束后必须丢弃。所有考试材料的版权都归罗格斯大学所有，任何材料不允许被复印或分享给他人。

WHEN AND HOW DO I GET MY RESULTS? 成绩的发布时间和获取方式

Your results will be available to your advisors to guide your course selection.

You will be able to view your results within 1-2 weeks of completing the required tests. Results will be posted on the Placement Testing section of your [myRutgers dashboard](#) (if you're an incoming student) and/or [Degree Navigator](#) (if you're a continuing student).

您的考试结果将会被提供给您的课业导师，由他/她来为您选课做出指导。

在您提交了考试答案的 1-2 周后，您也可以自行查看考试成绩。如果您是新生，请登录您的 [myRutgers 页面](#) 的“摸底分级考试”一栏进行查询；如果您是续读学生，请登录 [Degree Navigator](#) 查看。

CONTACT US 联系我们

Still have questions after reviewing this information? Email testingandplacement@rutgers.edu. We'd be happy to help!

如果您在看完以上说明后还有其他问题，请通过邮件联系我们 testingandplacement@rutgers.edu 我们很乐意为您提供帮助！